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Szanowny Panie Wójcie, 

 

                W związku z licznymi zapytaniami ze strony Mieszkańców naszej miejscowości  

zwracamy się do Pana z prośbą o  pisemne wyjaśnienie podejmowanych działań. Sprawa 

dotyczy wycinki  poszczególnych  drzew na terenie Komorowa.  Aktualnie odnotowaliśmy  

wycinkę drzew  przy ulicy Mazurskiej oraz Wiejskiej róg  3 Maja. Wiemy również o 

planowanej wycince drzew w  Al.  J. Pawła II.  

           W związku z powyższym prosimy o pisemne wyjaśnienie  wyżej poruszonej  sprawy 

wraz  z kopiami wymaganych zgód, a także podaniem terminu  nasadzeń  uzupełniających                  

w miejscach, gdzie nastąpiła wycinka. Dotyczy to również wcześniejszych wycinek,               

np. przy ulicy Brzozowej. 

          Nasze stanowisko w kwestii  podejmowanych działań ze strony pracowników Urzędu 

Gminy,  a dotyczące zmian w środowisku naturalnym i krajobrazie  miejscowości pozostaje 

niezmienne. O  wszelkich  tego  typu działaniach, jako Zarząd Osiedla,  powinniśmy być 

informowani na co najmniej dwa tygodnie wcześniej.  Każda radykalna ingerencja we 

wspólne dobro, jakim jest otaczająca nas zieleń , musi być uzasadniona i zaopiniowana    

przez fachowca/-ów. 

Pozostajemy w oczekiwaniu na szybką odpowiedź z Państwa strony. 

Przypominam tez że nie dostałem odpowiedzi na pismo w sprawie remontu ulicy Sportowej 

w Komorowie. 

Z poważaniem 

Michał Jeżewski 



 


